

Hot Line: 51515206 Home Service: 51515207



البري - مدخل صفاة الغانم - الشارع الرئيسي - تلفون ، 24749111 - فاكس : 24749222 - ص.ب : 42200 الشويخ الصناعية 70652 الكويت Al-Rai - Entrance of Safat Al-Ghanem - Main Street - Tel: 24749111 - Fax: 24749222 - P.O.BOX: 42200, Shuwaikh Industrial 70652 Kuwait







THE PLACE TO BE

PROTECTION, TINTING, DETAILING, FOILING, DENT REPAIR







Protection Service:

Auto Wrap Company applies a clear protective film on the vehicle high-impact areas that most easily and frequently damaged by stones, debris and other harmful damage using the best guaranteed materials in the world like "3M" in order to maintain your vehicle beauty. This film can be washed and waxed in the same manner as the original finish

خدمة الحماية:

تقوم شركة أوتوراب بتركيب أفضل أفلام الحماية على المناطق الخارجيه الأكثر عرضه للحجاره والشظايا وحصى الطريق والمواد الضاره الأخرى التي تؤثر في صبغ سيارتك الأصلي وذلك من أجل المحافظه على جمال السياره وحالتها الأصليه، يتم ذلك باستخدام أفضل المواد المعتمدة والمضمونه في العالم مثل "3M" . ان طبقه الحمايه يمكن غسلها واستخدام شمع التلميع عليها مثل الصبغ الأصلى تماماً.

Tinting Service:

Auto Wrap Company offers innovated films with breakthrough heal-rejection technology for improving comfort and protection from the sun's harmful rays and maintaining internal vehicle. This film is available in several grades depending on the customer request in terms of the tint strength and the film color.

Auto Wrap Company also offers Window Tinting for your boat or yacht in order to give you more privacy and comfortable navigation. In addition to the Building Tinting which consider a smart solution for energy saving, building safety, cooling cost saving and users privacy and comfort.

خدمة التظليل:

تقدم شركة أوتوراب أفضل أفلام التظليل الحراري ذات تكنولوجيا عاليه مانعه لدخول الحراره وذلك من أجل تحسين مستوى الراحه لركاب السياره من حراره الشمس وأيضا الحمايه من أشعة الشمس الضاره والحفاض على داخلية السياره، وهذا الفلم متوفر بعدة درجات على حسب الطلب من حيث قوة العزل ولون الفلم.

كما تقدم شركة أوتوراب خدمة تظليل النوافذ للقارب أو اليخت الخاص بك وذلك من أجل توفير المزيد من الخصوصيه والملاحه المريحه. بالاضافه الى خدمه تظليل نوافذ المباني السكنيه والتجاريه والتي تعتبر من أفضل الحلول الذكيه لتوفير الطاقه، الحفاظ على سلامة المباني، تقليل تكاليف التبريد، وتوفير الخصوصيه والراحه لجميع المستخدمين.





Detailing Service:

Auto Wrap Company provides professional service using special tools will clean your vehicle of dirt and road grime, both inside and outside in detail. These services will help you keeping your vehicle comfort and in excellent condition.

خدمة التنظيف والتلميع:

تقدم شركة أوتوراب خدمة التنظيف والتلميع المتقدم باستخدام أفضل وأجود المواد المعتمده والتي تقوم بتنظيف سيارتك من الأتربه والاوساخ المتراكمه من الداخل والخارج بالتفصيل. هذه الخدمات المتميزه سوف تساعدك على حفظ الراحه في سيارتك وبقائها في حاله ممتازه.

Foiling Service:

Auto Wrap Company provides smart and high quality foil wrapping system for your vehicle, motor bike, or boat. It helps you to protect the original paintwork from any damage or scratch and helps you to foil your vehicle, motor bike, or boat over and over again with any color you like at anytime without affecting the original paintwork.

خدمة تغيير اللون:

تقدم شركة أوتوراب خدمة تغيير اللون لسيارتك، دراجتك الناريه، أو قاربك باستخدام أفضل و أرقى المواد العالميه. هذه الخدمه ستساعدك على حماية الطلاء الأصلي من أي ضرر أو خدش، وتساعدك أيضا على تغيير لون مركبتك، دراجتك الناريه، أو قاربك عدة مرات بأي لون ترغب به في أي وقت دون المساس بلون السياره الأصلي.





Dent Repair Service:

Auto Wrap Company offers advanced Dent Repair services which help you fix many scratches and dings without leaving any trace using developed tools and techniques to remove those ding while maintaining the original paint as it is which will guarantee you more resale value.

خدمة إصلاح الضربات بدون صبغ:

تقدم شركة أوتوراب خدمة اصلاح ضربات سيارتك دون الحاجه للصبغ وهذا ماسيزيد من قيمة سيارتك عند البيع ويجعل منظر سيارتك جميل، ونقدم هذه الخدمه المتطوره باستخدام احدث التقنيات العالميه.

Home Service:

Auto Wrap Company provides Home car care service for your vehicle maintenance and repairs in a mobile equipped auto service van that comes to you were ever you are.

"JUST CALL AND LEAVE THE REST TO US"

خدمة المنازل:

تقدم شركة أوتوراب خدمه الغسيل والتلميع لسيارتك أينما كنت نصل لك بسيارتنا المجهزه باحدث المعدات والمواد.

"فقط اتصل واترك الباقي لنا"